
اخبارخبر كوتاه فتاحی: 6 ورزشگاه آماده شود، لیگ را شروع می کنیم

 C بازدید امیر فولادی از کلاس مربیگری فوتبال درجه

سعید فتاحی پس از مراسم قرعه کشی لیگ 
یک فوتبال ایران اظهار کرد: از مربیان و سرپرستان 
و اصحاب رسانه که به قرعه کشی آمدند تشکر می 
کنم و امیدوار هستم مثل لیگ برتر، لیگ یک هم 
پوشش داده شود و مسابقات لیگ دسته اول را در 

صدا و سیما پوشش دهند.
در  تیم  دو  مسوولان  فقط  اینکه  بیان  با  او 
مثل  کرد:  ابراز  نشدند،  حاضر  کشی  قرعه  جلسه 
جلسه ای که با مربیان داشتیم و گفتند خیلی ها 
نیامدند، آن زمان هم فقط دو سرمربی نیامد؛ امروز 
این  به  سالی  هیچ  داشتند؛  نماینده  ها  تیم  همه 
شکل نبود که به این تعداد سرپرستان و سرمربیان 

در جلسه قرعه کشی حاضر باشند.
گفت:  لیگ  سازمان  مسابقات  کمیته  مسؤول 
از بیست و ششم مردادماه مسابقات لیگ یک آغاز 
خواهد شد و طی چند روز آینده نیز برنامه کامل 

مسابقات اعلام می شود.
اظهار  برتر  لیگ  شروع  تاریخ  درباره  فتاحی 
و  ایمنی  ساختار  تا  گفتیم  بار  چندین  ما  کرد: 
را  برتر  لیگ  نشود،  درست  ها  استادیوم  امنیتی 
شروع نمی کنیم. باید گیت گذاری، شماره گذاری 
صندلی ها، نصب دوربین مدار بسته و بلیت فروشی 
الکترونیکی انجام شود تا ما لیگ برتر را آغاز کنیم.
او یادآور شد: بلیت فروشی الکترونیکی موجب 
و  بنشیند  خود  جای  در  تماشاگر  هر  تا  شود  می 
پیش بینی این کار را انجام دادیم؛ دیدید که قرار 
ولی  شود  آغاز  مردادماه  دهم  روز  از  ها  بازی  بود 
باتوجه به اینکه هنوز هیچ تیم و استادیومی اعلام 

آمادگی نکرده، این اتفاق نیفتاد.

اضافه  لیگ  سازمان  مسابقات  کمیته  مسؤول 
تعویق  از  دارند  حق  نیز  ها  تیم  سرمربیان  کرد: 
تغییر  آنها  برنامه  چراکه  باشند  مند  گله  مسابقات 
کرد ولی خود باشگاه ها هنوز هیچ اقدامی در این 

راستا انجام ندادند.
از  صادقی  ابراهیم  ناراحتی  درمورد  فتاحی 
تعویق مسابقات لیگ برتر اظهار کرد: امروز با آقای 
هر  ما  که  است  سال   5-6 کردم؛  صادقی صحبت 
تاریخی را اعلام نمودیم، بدون حتی یک روز تعویق 
مسابقات لیگ برتر، لیگ یک و حتی لیگ دو و سه 
را برگزار کردیم ولی امسال به دلیل مسائل ایمنی 
رفاهی  مسائل  همچنین  و  ها  ورزشگاه  امنیتی  و 
افتاد،  گذشته  فصل  در  که  اتفاقاتی  و  تماشاگران 

تصمیم گرفتیم این کار را انجام دهیم.
دارند  قبول  دوستان  از  خیلی  کرد:  تاکید  او 
به  بیفتد،  اتفاق  این  گفتند  ولی  به ضررشان شده 
قوامین  پاس  ورزشگاه  اما  است؛  ایران  فوتبال  نفع 
که برای بازی های سایپاست چه کاری انجام داده 
است؟ وقتی بلیت فروشی الکترونیکی، دوربین مدار 
بسته، شماره گذاری صندلی ها و ... ندارد، چطور 
 6 اگر  کند؟  میزبانی  ورزشگاه  این  در  خواهد  می 
ورزشگاه آماده شود، ما مسابقات را شروع می کنیم.
یادآور  لیگ  مسؤول کمیته مسابقات سازمان 
کنند  آمادگی  اعلام  ها  ورزشگاه  دهید  اجازه  شد: 
تا بازی ها را برگزار کنیم؛ تا این لحظه هیچ تیمی 
اعلام آمادگی نکرده که استادیوم آماده ای دارد؛ ما 

کارگروهی با حضور آقایان بهاروند و کشوری داریم 
و بنده و آقای شکوری، دبیر فدراسیون فوتبال به 
از شهرستان  را  ها  ورزشگاه  روزانه گزارش  صورت 
ها می گیریم و بررسی لازم را انجام می دهیم، اما 
تا امروز که بررسی کردیم، هیچ ورزشگاهی شرایط 
که  زمانی  تا  کردیم  بینی  پیش  ندارد؛  را  میزبانی 
نمی  شروع  را  مسابقات  نشود،  آماده  ها  ورزشگاه 

کنیم.
فتاحی عنوان کرد: ما دو ماه قبل به باشگاه ها 
موضوع تجهیز ورزشگاه ها را اعلام کردیم؛ باید می 
مربوطه  مسوولان  با  را  لازم  های  رایزنی  تا  رفتند 
تجهیز  درحال  ها  استادیوم  از  خیلی  دهند؛  انجام 
هستند؛ برای مثال 95 درصد از کارهای ورزشگاه 
آزادی انجام شده و فقط بحث بلیت فروشی مانده 
که آن هم دراختیار باشگاه ها گذاشته شده است؛ 
آنها نیز قرار است با وزارت ورزش و شرکت توسعه 

تجهیز تعاملی در این راستا داشته باشند.
برتر  لیگ  مسابقات  تعویق  شایعه  درباره  او 
بخاطر الزام برای حضور بانوان در ورزشگاه ها گفت: 

این مسائل را با یکدیگر قاطی نکنید.
از  بهاروند  و  او  شدن  تبرئه  درباره  فتاحی 
اتفاقات  مقصر  کسی  چه  اینکه  و  محرومیت 
فینال جام حذفی  در  داماش  و  پرسپولیس  بازی 
را  مسائل  این  کرد:  اظهار  است،  شده  شناخته 
باید  ذی ربط  مسؤولان  و  بپرسید  من  از  نباید 

باشند. پاسخگو 
آماده  زمانی که 6 ورزشگاه  تا  او عنوان کرد: 
نشود، لیگ را آغاز نمی کنیم و تمام تمهیدات لازم 

را در این باره درنظر گرفتیم.

یک دوره کلاس مربیگری فوتبال زیر نظر آکادمی ورزش سازمان 
فدراسیون  با همکاری  و  ایران  اسلامی  ارتش جمهوری  بدنی  تربیت 

فوتبال در ستاد فرماندهی ارتش برگزار شد.
دوره  این  ارتش،  عمومی  روابط  از  نقل  به  و  امتیاز  گزارش   به 
نیروهای  و  ارتش  فوتبال ستاد  مربیان  از  نفر  از 40  بیش  با شرکت 
تابعه این ستاد با هدف ارتقای سطح علمی و  فنی و ارائه جدیدترین 
از  محمدیان،  و  شریفی  آقایان  با حضور  فوتبال  مربیگری  شیوه های 
مدرسان فدراسیون فوتبال، در دو مرحله تئوری و علمی از امروز تا 

ششم مردادماه جاری در آکادمی و زمین چمن ورزشی ستاد ارتش 
در حال برگزاری است.

دوره  این  موفقیت  با  بتوانند  که  افرادی  به  گزارش،  این  بنابر 
مربیگری را پشت سر بگذارند، مدرک مربیگری فوتبال درجه C ایران 
اعطا می شود. شایان ذکر است، امیر سرتیپ دوم جمشید فولادی، 
با حضور  ایران  اسلامی  ارتش جمهوری  بدنی  تربیت  رئیس سازمان 
فراگیری  و  آموزش  نحوه  از  مربیگری،  دوره  این  مختلف  مراحل  در 

مربیان بازدید کرد.

هت تریک پرسپولیس در خروج 
بازیکنان تازه وارد

پرسپولیس بعد از پشت سر گذاشتن دوران 
محرومیت، در نقل و انتقالات نیم فصل گذشته 
اقدامات جالب توجهی برای جذب بازیکن و عبور 
نادری،  محمد  آنها  داشت؛  محرومیت  فشار  از 
شریفی،  مهدی  بودیمیر،  ماریو  رفیعی،  سروش 
مهدی شیری، سعید کریمی و مهدی ترابی را به 
تاثیرگذار  آنها چهره  از  خدمت گرفتند و برخی 
لقب  تریک  هت  و  قهرمانی  راه  در  تیم  این 
گرفتند.با این حال با شروع فصل جدید و حضور 
گابریل کالدرون، ماریو بودیمیر خیلی زود مسیر 
خود را از این تیم جدا کرد و ترجیح داد بار دیگر 
به کرواسی برگردد و تنها خاطره از خود را به گل 
قهرمانی در هفته پایانی برابر پارس جنوبی جم 
باقی بگذارد. سرمربی  و تک گل لیگ قهرمانان 
آرژانتینی اما از میان خریدهای نیم فصل گذشته، 
تا  نیز خط قرمز کشید  نام سروش رفیعی  روی 
هواداران  بین  هافبک شماره هفت محبوب  این 
هواداران  با  دیگر  بار  زودهنگامی  جدایی  نیز 
داشته باشد. سومین نفر هم از خریدهای فصل 
گذشته، مهدی شریفی بود. بازیکنی که روزهای 
خاطره انگیزی در سپاهان داشت و با حضور در 
 10 شماره  به  پرسپولیس  نهایت  در  و  تراکتور 
این تیم تبدیل شد. شریفی نیز نتوانست آنطور 
که باید نظرها را به خود جلب کند و در نهایت 
پرسپولیس  مازاد  لیست  در  گذشته  روز  نیز  او 
به  پرسپولیس  در  ناکام  حضوری  تا  گرفت  قرار 
نام خود ثبت کند. سه بازیکنی که در نیم فصل 
گذشته و نقل و انتقالات زمستانی و بعد از پایان 
خیلی  و  بودند  پیوسته  تیم  این  به  محرومیت 
زود به پایان راه خود در جمع سرخ ها رسیدند.
پرسپولیس در این فصل با جدایی ماریو بودیمیر، 
شریفی،  مهدی  و  رفیعی  سروش  مصلح،  شایان 
امیری،  وحید  احمدزاده،  فرشاد  حاضر  حال  در 
محمدحسین کنعانی زادگان را به عنوان بازیکن 

بزرگسال به خدمت گرفته  است.

تکلیف نامشخص بازیکن جوان استقلال 
برای جدایی

 رضا کریمی بازیکنی است که به دلیل آنچه 
درگیری در بازی دوستانه استقلال برابر نیروی 
این  مازاد  لیست  در  نامش  نشد  خوانده  زمینی 
تیم قرار گرفت. با این حال با گذشت چند هفته 
هنوز این بازیکن قرارداد خود را با باشگاه فسخ 

نکرده است.
رضا کریمی در این باره به ورزش سه گفت: 
باید با آقای فتحی و مدیران باشگاه جلسه بگذارم 

تا تکلیف قراردادم مشخص شود.
نامش  است  ممکن  آیا  اینکه  مورد  در  او 
گفت:  هم  برگردد  استقلال  لیست  به  دوباره 
این  اما  بدهد  رخ  هم  اتفاق  این  است  ممکن 
احتمال هم وجود دارد رضایت نامه ام را بگیرم 
و جدا شوم. همه چیز بستگی به جلسه با آقای 

فتحی دارد.

غیبت مهاجم جوان استقلال به دلیل 
مصدومیت

بازی  در  که  است  مهاجمی  آقایی  سجاد   
ترکیه فرصت  اردوی  استقلال در  های دوستانه 
اتفاقا نمایش خوبی هم  بازی کردن پیدا کرد و 
داشت اما این بازیکن در بازگشت از اردوی ترکیه 

در یکی از تمرین ها مصدوم شد.
تمرین  در  است  روزی  چند  آقایی  سجاد 
استقلال شرکت نمی کند و در کلینیک باشگاه 
زودتر  هرچه  بتواند  تا  است  فزیوتراپی  مشغول 

شرایط بازگشت به میادین را پیدا کند.
البته مصدومیت آقایی چندان جدی نیست 
و او احتمالا با چند جلسه فیزیوتراپی می تواند 

به تمرینات استقلال برگردد.

یک ورزشگاه قطعا به لیگ نوزدهم 
نمی رسد

در حالی که چند هفته است عملیات نصب 
سکوها در ورزشگاه امام علی سیرجان آغاز شده، 
بلوک  با  که  سکوها  از  بخشی  پیش  روز  چند 

درست شده، ریزش کرد.
حادثه  این  در  فردی  به  خوشبختانه  البته 
که  نیست  مشخص  ولی  است  نرسیده  آسیب 
عملیات عمرانی ورزشگاه امام علی تا چه زمانی 

به طول خواهد انجامید.
سعید فتاحی در حاشیه مراسم قرعه کشی 
مسابقات لیگ یک و در شرایطی که هنوز زمان 
آغاز لیگ برتر مشخص نشده، در رابطه با آخرین 
شرایط این ورزشگاه می گوید :» من شب گذشته 
ورزشگاه  شرایط  تا  داشتم  سیرجان  به  سفری 
امام علی را بررسی کنم. تلاش شبانه روزی برای 
رساندن ورزشگاه به مسابقات وجود دارد ولی من 
فکر می کنم علیرغم زحماتی که در حال انجام 
است، ورزشگاه برای شروع مسابقات آماده شود.«

استراماچونی دو بازیکن خارجی جذب 
می کند

را  خود  تمرینات  شرایطی  در  استقلال   
پیگیری می کند که این تیم نیاز مبرم به جذب 
یک دفاع چپ و یک هافبک پشت مهاجم دارد.

شنیده ها حاکی از آن است که استراماچونی 
به مدیران استقلال اعلام کرده است که با نظارت 
پست  دو  این  در  دارد  قصد  خودش  مستقیم 

بازیکن خارجی جذب کند.
روزهای  در  که  است  این  ماجرا  مهم  نکته 
گذشته یک هافبک پشت مهاجم برزیلی و یک 
مدافع چپ سوریه ای از سوی مدیران استقلال 
که سرمربی  است  معرفی شده  استراماچونی  به 
داده  منفی  نفر  بازیکن  دو  هر  مورد  در  ها  آبی 

است و آنها را تایید نکرده است.
در این بین گفته می شود جذب دو بازیکن 
به  استراماچونی  البته  و  است  قطعی  خارجی 
مدیران استقلال اعلام کرده است این تیم حتما 

نیاز به جذب یک دروازه بان هم دارد.

فتحی: مجبور شدم با استعفای خطیر موافقت كنم
امیرحسین  حضور  با  همزمان  خطیر  علی   
فتحی به عنوان مدیرعامل استقلال کار خود را به 
عنوان معاون ورزشی در این باشگاه آغاز کرد اما او 
در مدت حضورش در این باشگاه چندبار به دلیل 
آنچه مشکلات خانوادگی خوانده بود از سمت خود 
استعفا کرد که هربار با مخالفت مدیرعامل باشگاه 
هفته  بار  آخرین  برای  خطیر  علی  اما  شد.  روبرو 
گذشته بار دیگر از سمت خود استعفا کرد که ظاهرا 

فتحی  امیرحسین  موافقت  با  موضوع  این  بار  این 
روبرو شده است.

علی  گفت:  باره  این  در  فتحی  امیرحسین 
خطیر فردی است که من به توانایی های او کاملا 
واقفم و خودم ایشان را به باشگاه استقلال آوردم. 
ایشان چند بار به دلیل مشکلات خانوادگی از سمت 
خود استعفا دادند که خودتان دیدید من هر بار با 
در  ایشان  خانواده  ولی  کردم  مخالفت  استعفا  این 

خارج از کشور هستند و خودتان می دانید دوری از 
خانواده بسیار سخت است.

او در پاسخ به این سوال که آیا با استعفای آخر 
خطیر موافقت شده است یا نه هم گفت: این بار ایشان 
خیلی جدی تر بودند و من فکر می کنم با توجه به 
ناچار  ام  باطنی  میل  رغم  علی  دارند  که  مشکلاتی 
هستم با استعفای ایشان موافقت کنم چون دیگر آقای 

خطیر شرایطی دارد که نمی تواند کنار ما کار کند.

می  گفته  اینکه  مورد  در  استقلال  مدیرعامل 
شود خطیر به خاطر یک مدیربرنامه خاص از سمت 
این حرف هایی  خود استعفا داده است هم گفت: 
است که در فضای مجازی مطرح می شود و من 
فکر نمی کنم این مساله صحت داشته باشد. آقای 
گرفتند  تصمیم  خانوادگی  شرایط  دلیل  به  خطیر 
از سمت خود استعفا کنند و فکر نمی کنم دلیل 

دیگری داشته باشد.
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